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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
Tomko:  
Máme za sebou Dni mesta Trebišov, chcel by som vedieť informáciu, ako to dopadlo, či 
plusy, mínusy, či by mi vedel niekto povedať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka hodnotenia dňoch mesta, v prvom rade chcem poďakovať všetkým tým, ktorí 
prijali pozvanie na Dni mesta. Hodnotiť priebeh a výsledok, to musia zhodnotiť len občania 
mesta alebo tí, ktorí sa ich zúčastnili. Čo bolo dobre, ak sme vyšli v ústrety občanom a sme im 
poskytli priestor a možnosť užiť si 2 dni tak, ako si to predstavovali sme radi, ak boli nejaké 
mínusy budeme sa snažiť im predchádzať v najbližších rokoch. Chcem poďakovať všetkým, 
ktorí sa aktívne alebo len sprostredkovane podieľali na organizácii a príprave Dni mesta. Tak, 
ako som už povedal aj v spomínaný deň je to hlavne zásluha zástancov mestského úradu 
a potom všetkých občanov, ktorí akýmkoľvek spôsobom pomohli k realizácii.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


